
    Protokół Nr XLIX/2014     

z XLIX sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych 

z dnia 30 października 2014 r. 

 

 

Ad.1. Otwarcie XLIX sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący przywitał zgromadzonych na sesji radnych, Burmistrza Pana Henryka 

Sułuję, Zastępcę Burmistrza Pana Jacka Przybyłę, Panią Ewę Kaczmaryk-Elmerych  

– Skarbnika Gminy, Panią Janinę Sokołowską Sekretarza Gminy, kierowników 

wydziałów Urzędu Miejskiego, przedstawicieli służb mundurowych, przedstawicieli 

lokalnej prasy, dyrektorów szkół, oraz zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący stwierdził, że na sali obecnych jest 12-stu radnych, wobec czego 

obrady sesji są prawomocne. Lista stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Nieobecni: Pan Robert Kocioła, Pan Arkadiusz Lupa. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad.   

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad XLIX Sesji Rady 

Miejskiej. 

 

Głosowanie – za – 12, obecnych – 12 radnych (jednogłośnie). 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji Rady Miejskiej. 

 

Nikt nie wniósł uwag do protokołu wobec czego protokół z XLIX Sesji został 

przyjęty. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady poinformował, że Zastępca Burmistrza Pan Jacek 

Przybyła został odznaczony Krzyżem Związku Kombatantów RP i Byłych Więźniów 

Politycznych.Odznaczenia dokonał Pan Zbigniew Piotrowicz – Prezes Związku. 

 

Kolejno Pani Janina Sokołowska została wyróżniona odznaczeniem „Przyjaciel 

Niewidomego” przez Podkarpacki Związek Niewidomych w Rzeszowie. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza za okres międzysesyjny. 

 

Sprawozdanie Burmistrza przedstawiła Pani Janina Sokołowska – Sekretarz Gminy 

(Zał. Nr 3).  

 

Kolejno Głos zabrał radny Pan Bogdan Ferenc, który zapytał o oszczędności, jakie 

posiada Gmina w związku z zakończeniem inwestycji w Parku „Pod Dębami”. 

 



W odpowiedzi Pan Burmistrz poinformował, że w związku z tą inwestycją mamy 

oszczędności w kwocie ok. 129 tys. zł. oraz dodatkowo drugą kwota ponad 500 tys. zł. 

i zostaną one przeznaczona na m.in.: monitoring, budowę tor do jazdy na rowerze dla 

dzieci, oświetlenie, sanitariaty a także siłownię zewnętrzną. Co dokładnie powstanie 

nie zależy jednak od nas tylko od Sekretariatu Technicznego Projektu Polska-

Słowacja. Wniosek w tej sprawie będziemy składać w przyszłym tygodniu wraz  

z wyceną. 

 

Kolejno głos zabrał radny Pan Stanisław Leszega, który zapytał o założenia budżetu 

Gminy na 2015 rok, oraz o kontrolę NIK i RIO w Urzędzie Miejskim. 

 

W odpowiedzi Pan Burmistrz poinformował, że w kwestii budżetu, jego projekt do 

dnia 15 listopada ma trafić do Regionalnej Izby Obrachunkowej, nadal trwają prace 

nad jego kształtem, jednak Pan Burmistrz zwrócił uwagę na szereg bardzo ważnych  

i drogich zadań dla przyszłej kadencji rady tj. m.in. budowa kompostowni, Plan 

Zagospodarowania Przestrzennego Teleśnicy Sannej, oraz budowa kanalizacji. 

 

Jeżeli chodzi o kontrole z Regionalnej Izby Obrachunkowej, oraz Najwyższej Izby 

kontroli, przebiegły ona dobrze, nie wykazały one też poważnych nieprawidłowości. 

Ponadto Pan Burmistrz poinformował, że zadłużenie gminy na dzień dzisiejszy wynosi 

12 %, Gmina zatem ma bardzo dobra kondycję finansową. Burmistrz wskaźnik 

zadłużenia przedstawił w formie prezentacji multimedialnej. 

 

W trakcie prezentacji do obrad sesji dołączył Pan Arkadiusz Lupa – obecnych – 13 

radnych. 

 

Ad.5. Prezentacja uchwał. Opinie komisji. Dyskusja. Głosowanie.  

 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Ustrzyki Dolne na rok 2014, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Ewa Kaczmaryk – Elmerych – Skarbnik Gminy. 

 

Opinie Komisji ds. Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych przedstawił Pan Stanisław 

Leszega – Opinia pozytywna zał. Nr 3. 

 

Obrady opuścił radny Pan Władysław Nosal – obecnych 12 radnych. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie: za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych 12 radnych 

(jednogłośnie). 

  

  w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu Bieszczadzkiego na 

realizację zadania publicznego, 

 



Głos  w tym punkcie zabrał Pan Mariusz Zenowicz – Dyrektor SP ZOZ w Ustrzykach 

Dolnych, który omówił projekt uchwały i wyjaśnił że kwota ta zostanie przeznaczona 

na informatyzację placówki. 

 

Do obrad sesji dołączył Pan Władysław Nosal – obecnych 13 radnych. 

 

Głos zabrał Pan Marceli Kuca, który zapytał jakie dofinansowanie z tego tytułu 

otrzyma SP ZOZ od Powiatu Bieszczadzkiego. 

 

W odpowiedzi Pan Dyrektor poinformował, że jest to kwota w wysokości ok 150 

tys.zł. 

 

Opinię Komisji przedstawił Pan Stanisław Leszega – Przewodniczący Komisji 

Budżetowej. (Zał. Nr 3) – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych 13 radnych 

(jednogłośnie). 

 

Kolejno Głos zabrał starosta Bieszczadzki Pan Krzysztof Gąsior podziękował Radzie 

Miejskiej, oraz Burmistrzowi za podjęcie uchwały. 

 

Do podziękowań dołączył również Pan Mariusz Zenowicz. 

 

 w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie wydatków bieżących  

o wartości przekraczającej kwoty ustalone w uchwale budżetowej na 

2014 rok, 
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Ewa Kaczmaryk – Elmerych. 

 

Opinię Komisji przedstawił Pan Stanisław Leszega – Przewodniczący Komisji 

Budżetowej. (Zał. Nr 3) – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych 13 radnych 

(jednogłośnie). 

 

 w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie wydatków bieżących  

o wartości przekraczającej kwoty ustalone w uchwale budżetowej na 

2014 rok, 
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani Ewa Kaczmaryk – Elmerych. 

 



Opinię Komisji przedstawił Pan Stanisław Leszega – Przewodniczący Komisji 

Budżetowej. (Zał. Nr 3) – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych 13 radnych 

(jednogłośnie). 

 

 W sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Pani Janina Sokołowska. 

 

Opinię Komisji Oświaty, zdrowia, Kultury i Kultury Fizycznej Przedstawił Pan 

Andrzej Steciuk – opinia pozytywna (Zał. Nr 4). 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych 13 radnych 

(jednogłośnie). 

 

 W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia 

komunalnego, położonej na terenie gminy Ustrzyki Dolne, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Alicja Kisielewicz – Kierownik Wydziału Geodezji 

i Gospodarki Gruntami. 

 

Opinię Komisji  Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  

i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna – ( Zał. Nr 5). 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych 13 radnych 

(jednogłośnie). 

 

 W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia 

komunalnego, położonej na terenie gminy Ustrzyki Dolne, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Alicja Kisielewicz – Kierownik Wydziału Geodezji 

i Gospodarki Gruntami. 

 



Opinię Komisji  Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  

i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna – ( Zał. Nr 5). 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych 13 radnych 

(jednogłośnie). 

 

 

 W sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ustrzyki Dolne, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Puszczałowska-Mikołajek – Kierownik 

Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej. 

 

Opinię Komisji  Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  

i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna – ( Zał. Nr 5). 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych 13 radnych 

(jednogłośnie). 

 

 W sprawie uchwalenia zmiany Miejscowego Plany zagospodarowania 

Przestrzennego „KROŚCIENKO 3”, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Puszczałowska-Mikołajek – Kierownik 

Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej. 

 

Opinię Komisji  Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  

i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna – ( Zał. Nr 5). 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych 13 radnych 

(jednogłośnie). 

 



 W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Krościenko – 4”, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Anna Puszczałowska-Mikołajek – Kierownik 

Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej. 

 

Opinię Komisji  Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  

i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna – ( Zał. Nr 5). 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych 13 radnych 

(jednogłośnie). 

 

Kolejno Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Ad. 6 Podsumowanie pracy komisji  stałych rady Miejskiej za okres kadencji 

2010-2014, 

 

W punkcie tym przewodniczący każdej komisji stałej Rady Miejskiej przedstawił 

sprawozdanie z działalności w okresie trwania kadencji. 

1. Pan Stanisław Leszega odczytał sprawozdanie komisji ds. Budżetu i Inicjatyw 

Gospodarczych – Zał. Nr 6, 

2. Pan Władysław Nosal odczytał sprawozdanie z działalności komisji ds. Wsi  

– Zał. Nr 7. 

3. Pan Henryk Tymejczyk odczytał sprawozdanie Komisji ds. Ochrony 

Środowiska, Nadzoru Architektonicznego i Zagospodarowania Przestrzennego 

– Zał. Nr 8. 

4. Pani Leokadia Bis odczytała sprawozdanie Komisji ds. Rodziny, Opieki 

Społecznej i Spraw Mieszkaniowych – Zał.  Nr 9. 

5. Pan Grzegorz Oleksyk odczytał sprawozdanie Komisji Rewizyjnej, Skarg  

i Wniosków – Zał. Nr 10. 

6. Pan Andrzej Steciuk odczytał sprawozdanie komisji. ds. Oświaty, Zdrowia, 

Kultury i Kultury Fizycznej – Zał. Nr 11. 

 

Kolejno Przewodniczący  Rady odczytał sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej  

w okresie kadencji 2010-2014 – sprawozdanie stanowi załącznik Nr 12. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady, złożył serdeczne podziękowania wszystkim Radnym 

za współpracę, podziękował Panu Burmistrzowi, Zastępcy Burmistrza, Pani Skarbnik, 



Pani Sekretarz, Staroście Bieszczadzkiemu Panu Krzysztofowi Gąsiorowi, wszystkim 

sołtysom, kierownikom Wydziałów, jednostek oraz dyrektorom szkół za dobrą 

współpracę. 

 

Kolejno Pan Przewodniczący wręczył upominki Panu Burmistrzowi, Zastępcy 

Burmistrza – Jackowi Przybyle, Pani Skarbnik – Ewie Kaczmark-Elmerych, oraz Pani 

Sekretarz Janinie Sokołowskiej.  

 

Następnie głos zabrał Burmistrz Pan Henryk Sułuja, który również podziękował 

serdeczne podziękowania wszystkim radnym, sołtysom kierownikom Wydziałów  

w szczególności Panu Jackowi Przybyle, Pani Ewie Kaczmaryk -Elmerych, oraz Pani 

Janinie Sokołowskiej, wręczył również upominki wszystkim radnym na zakończenie 

obecnej kadencji. 

 

Na zakończenie głos zabrał Starosta Bieszczadzki Pan Krzysztof Gąsior, który 

serdecznie podziękował Panu Burmistrzowi oraz Radzie za współpracę. 

 

Ad.8. Sprawy różne 

 

Głos zabrał Sołtys Pan Marek Dziwisz, który podziękował wszystkim radnym,  

a w szczególności Komisji ds. Wsi za współpracę. 

 

Ad.9. Zakończenie obrad. 

 

Zakończenie obrad: 13.00. 

Pełna wersja wypowiedzi na nagraniu audio. 

 

Sporządziła: Agnieszka Madej. 

 

 

 
 


